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Vragen van het lid Van der Staaij (SGP) aan de Ministers van Buitenlandse 
Zaken en voor Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking over het 
bericht dat Nederlands hulpgeld wordt gebruikt om boetes van Palestijnse 
boeren te betalen (ingezonden 20 augustus 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het bericht dat Nederlandse hulpgelden worden 
gebruikt om boetes van Palestijnse boeren te betalen? Is dit bericht waar en 
kunt u dit bericht nader duiden?1 

Vraag 2
Hoeveel Nederlands hulpgeld is er in de achterliggende jaren gebruikt om 
dergelijke boetes van Palestijnen te betalen? 

Vraag 3
In welke gevallen en aan de hand van welke criteria vindt dit plaats? Met 
andere woorden: welke titel heeft u hiervoor? 

Vraag 4
Heeft Nederland ook boetes betaald die waren opgelegd nadat er sprake was 
van geweldpleging door Palestijnen? 

Vraag 5
Is het ook in andere landen waarmee Nederland een OS-relatie onderhoudt 
een gebruikelijke gang van zaken om aan burgers of ondernemers opgelegde 
boetes te betalen? 

Vraag 6
Acht u het een zuiver gebruik van ontwikkelingsgeld om hiermee boetes te 
betalen? 

Vraag 7
Ondergraaft u met het betalen van dergelijke boetes niet het rechtssysteem 
van een ander land, in dit geval Israël? Is dit gebruikelijk in het internationale 
concours? Welke legitimatie ziet u hiervoor? 

1 Algemeen Dagblad, 18 augustus 2015
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Vraag 8
Hoe beoordeelt Israël het betalen van deze boetes door Nederland? Heeft u 
hierover overleg gevoerd met uw Israëlische ambtgenoten? 

Vraag 9
Bent u bereid om Nederlands hulpgeld niet langer in te zetten voor het 
betalen van dergelijke boetes?
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